
P R O T O K Ó Ł  Nr IV/2006 
z  IV sesji Rady Miasta Dęblin  

 w dniu 28 grudnia 2006 r. 
_________________________________________________________________________ 
 
 

 

Miejsce posiedzenia:  sala konferencyjna nr 1 Ratusza Miasta. 

Godzina rozpoczęcia obrad - 12
00

. 

Godzina zakończenia obrad - 14
00

. 

Ustawowy skład Rady - 15. 

Radni obecni na IV sesji - 14 (jeden mandat nieobsadzony). 

 
Ad. pkt 1  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Pan Ryszard Karpiński - Przewodniczący  
Rady Miasta. W sesji wzięło udział 14 radnych (na stan 15), co stanowi quorum, 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. Ponadto w sesji uczestniczyli 

przedstawiciele Zarządów Osiedlowych. Listy obecności w załączeniu. 

 

Ad. pkt 2  
Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący RM - Ryszard Karpiński - przedstawił porządek obrad IV sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wolne wnioski. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2006 r.; 

            b)uchylenia uchwały w sprawie opłat administracyjnych za czynności urzędowe. 

5. Wręczenie złotego medalu za usługi dla obronności kraju dla Pani Jadwigi 

Tkaczyk. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Do porządku obrad uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 3  
Wolne wnioski. 
 
Radny Waldemar Potyra - wnioskował o jak najszybsze zamontowanie autoaradaru na 

drodze krajowej 48. 

 

Radny Krzysztof Karbowski - wnioskował o: 

•  przykręcenie trzech nakrętek na słupie nr 35 na wiadukcie, 

•  posadowienie pokrywy od szamba na działce, którą użytkuje MDK i ZSZ Nr 2; 

•  likwidację dzikich wysypisk śmieci - przy ul. Składowej, 

•  jak najszybsze przejęcie działki, na których są położone ulice: Szpitalna, 

Dworcowa. Jest  tam wyłączane oświetlenie uliczne; 



• poprawienie jakości ciągów pieszych w ul. Bankowej, Dworcowej, Towarowej  

 i Podchorążych; 

•  zmianę pokrywy do studzienki telefonicznej przed wiaduktem; 

• przedstawienia ekspertyzy w sprawie budowy ronda i sygnalizacji świetlnej na      

skrzyżowaniu ulic: Składowa, 1 maja, Warszawska. 

• aby herb Dęblina ustawiony w centrum informacji na dworcu PKP był zamieniony 

na właściwy i żeby chronić ten herb w Urzędzie Patentowym; 

• przygotowanie kalendarzy imprez kulturalnych, sportowych i turystycznych na 

2007 r.; 

• upamiętnienie i przywrócenie Święta Dęblina - 14 lipca. 

 

Radny Stanisław Kopacz - wnioskował , żeby temat dotyczący podwyżek cen za wodę  
i ścieki został rozpatrzony przez Radę Miasta. 

 
Wiceprzewodniczący RM - Henryk Wiejak -wnioskował o: 

- przekazanie pomieszczenia dla potrzeb Zarządu Osiedla "Wiślana" i mieszkańców, 

- doprowadzenie do pierwotnego stanu byłego lokalu "Tawerna". 

 

Burmistrz  Miasta  - Stanisław Włodarczyk - udzielił odpowiedzi na zgłoszone powyżej 

wnioski: sprawa fotoradaru - jest to zasadne, zwłaszcza wjazd do miasta od strony ul. 

Kockiej. Powinno być to uzgodnione z odpowiednimi organami i zarządcą drogi. Kwestia 

modernizacji ciągu drogowego nr 48. Były już oficjalne rozmowy  z kierownikiem Rejonu 

Dróg Krajowych w Puławach. Będzie ogłoszony przetarg na wykonanie dokumentacji  w 

najbliższym czasie - odcinka od wiaduktu do granic miasta w stronę Kocka. Ta 

modernizacja nie będzie "szła" jako inwestycja tylko jako remont.  

Odnośnie cen wody - ja na ostatniej sesji informowałem, że taka sytuacja jest, 

natomiast okres obowiązywania dotychczasowej uchwały zbieg się z okresem wyborczym. 

MZGK przedłożył nowe taryfy w takim okresie, że nie mogły być one rozpatrzone przez 

Radę i nowy Burmistrz nie miał możliwości wniesienia jakichkolwiek uwag i korekt do 

przedstawionych przez Zakład taryf w związku z czym będą one obowiązywać od 1 

stycznia 2007 r., natomiast jeśli jest potrzeba debaty i wyjaśnienia stawek - nic nie stoi na 

przeszkodzie, żeby na najbliższą sesję ten punkt wprowadzić i temat taryf przedyskutować.   
Co do wniosku radnego Karbowskiego - Burmistrz zwrócił się o doprecyzowanie, z czym 

herb umieszczony na szyldzie jest niezgodny  ze wzorcem. 

Ponadto Pan Burmistrz poinformował, że z dniem 27 grudnia br. Pan Radosław 

Gadula został odwołany z funkcji Zastępcy Burmistrza Miasta Dęblina. Nowy zastępca na 

razie nie został powołany. 

 
Pan Tadeusz Krawczak - Przewodniczący Zarządu  Osiedla "Pułaskiego" - 
wnioskował o uhonorowania przez władze miasta 45-lecia pracy jedynego w Dęblinie  

zegarmistrza - Pana Krawczaka. 

 
Wiceprzewodniczący RM - Henryk Wiejak - przypomniał, że w ubiegłej kadencji 

składał wniosek o uhonorowanie pracy wszystkich dęblińskich rzemieślników. Wniosek  

radny ponowi w obecnej kadencji. 

 
Pan Roman Anyszkieiwcz - wnioskował o uprzątnięcie gruzu wzdłuż posesji 

zlokalizowanej przy wjeździe na Lotnisko. 

 



Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - poinformował, że do właściciela posesji 

zostało skierowane pismo z prośbą o uporządkowanie tego terenu. 

 
Radny Waldemar Potyra - wnioskował, żeby po wypadkach drogowych były sprzątane 

stłuczki. 

 
Radny Waldemar Chochowski - poinformował, że jak do wypadku wzywana jest Straż 
Pożarna to ona to sprząta i utylizuje. Jak są małe wypadki - to powinien przyjechać 
zarządca drogi i to posprzątać. 
 

Ad. pkt 4a  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  
w budżecie Miasta Dęblin na 2006 r. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu przedstawił Burmistrz 
Miasta - Stanisław Włodarczyk, który do przedstawionego projektu budżetu wniósł 

korektę polegającą na zdjęciu środków w wysokości 250.000 z budowy hali widowiskowo 

- sportowej. Burmistrz uzasadnił to tym, że nie przewiduje kontynuacji tego zadania w 

najbliższym czasie (na pewno nie w tej kadencji) i uważa, że wydawanie środków na 

dokumentację jest niezasadne, tym bardziej, że dokumentacja ma określony termin 

ważności i po pewnym czasie musiałaby być przynajmniej aktualizowana. Burmistrz 

zwrócił się do radnych o opinie na temat celowości tej inwestycji. Opinie te będą brane pod 

uwagę przy opracowywaniu budżetu na przyszły rok. 

 

 Następnie głos zabrała Pani Teresa Zygan - Skarbnik Miasta, która poinformowała, że 

w projekcie uchwały wprowadzono zmiany nie powodujące zmniejszenia  i zwiększenia 

budżetu miasta. Na podstawie decyzji Burmistrza Miasta Dęblin dokonano następujących 

zmian po stronie dochodów i wydatków budżetowych: 

dochody: 

- zmniejszono środki w działach: 

Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale – Gospodarka gruntami i nieruchomościami         

o kwotę 204.000 zł ze środków przeznaczonych na: wpływy z opłat za zarząd, 

użytkowanie i użytkowanie wieczyste nieruchomości (30.000 zł), dochody z najmu          

i dzierżawy składników majątkowych Skarbu Państwa i jednostek samorządu 

terytorialnego (50.000 zł) i wpłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności 

nieruchomości oraz prawa użytkowania wieczystego nieruchomości (124.000 zł); 

           Administracja publiczna, w rozdziale - Urzędy miast o kwotę 15.000 zł ze środków  

przeznaczonych na wpływy z tytułu opłaty administracyjnej za czynności urzędowe  

(10.000 zł), dochody z najmu i dzierżawy składników majątkowych Skarbu Państwa              

i jednostek samorządu terytorialnego (5.000 zł); 

Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek                                            

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem, o 

kwotę 258.000 zł, w rozdziałach: 

* Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 

cywilnoprawnych, podatku od spadków i darowizn oraz podatków i opłat 

lokalnych od osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych – podatek rolny 

(66.000 zł)         i odsetki od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat 

(30.000 zł),   

*   Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego podatku od spadków i darowizn, 

podatku od czynności cywilnoprawnych oraz podatków i opłat lokalnych od 



osób fizycznych – podatek od nieruchomości (50 000 zł), podatek od środków 

transportowych (80.000 zł), odsetki od nieterminowych wpłat z tytułu podatków            

i opłat (2.000 zł),    

* Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu 

terytorialnego na podstawie ustaw – wpływy z opłaty skarbowej (30.000 zł), 

           - zwiększono środki w działach: 

Administracja publiczna, w rozdziale - Urzędy miast o kwotę 7.000 zł – wpływy             

z usług;  

Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek         

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem,                   

o kwotę 470.000 zł, w rozdziale - Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, 

podatku od czynności cywilnoprawnych, podatku od spadków i darowizn oraz 

podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych – 

podatek od nieruchomości;  

            wydatki: 

- zmniejszono środki w dziale - Edukacyjna opieka wychowawcza, w rozdziale - 

Świetlice szkolne o kwotę 20.000 zł oraz w dziale – Gospodarka komunalna i 

ochrona środowiska, w rozdziale – Gospodarka ściekowa i ochrona wód, zad. 

inwestycyjne – budowa kanalizacji podciśnieniowej - zlewnia nr 1 o kwotę 10.000 

zł; 

- zwiększono środki w dziale – Oświata i wychowanie, w rozdziale – Szkoły 

podstawowe o kwotę 20.000 zł oraz w rozdziale – Szkoły podstawowe specjalne              

o kwotę 2.300 zł dla SOSW, w rozdziale – Gimnazja specjalne o kwotę 4.150 zł            

i w dziale – Edukacyjna opieka wychowawcza, w rozdziale – Świetlice szkolne               

o kwotę 3.550 zł; 

- dokonano przesunięcia środków po stronie wydatków budżetowych między 

rozdziałami w ramach jednego działu, nie powodującego zmniejszenia i 

zwiększenia budżetu miasta w następujących działach: 

 - Rolnictwo i łowiectwo (100 zł), 

 - Administracja publiczna (14.955 zł), 

 - Oświata i wychowanie (1.000 zł), 

 - Pomoc społeczna (2.100 zł). 

 Dokonano zmian w planie dochodów własnych jednostek do kwoty 620.853 zł oraz                

w planie wydatków z rachunków dochodów własnych do kwoty 672.234  zł.   

W związku z powyższymi zmianami zachodzi konieczność zmiany załącznika Nr 4 – 

Inwestycje i Nr 8 – rachunek dochodów własnych. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali:  

 

Wiceprzewodniczący RM - Henryk Wiejak - zapytał, jaka kwota została wydatkowana 

na zadanie dotyczące budowy hali widowiskowo - sportowej? 

  
Pani Skarbnik - odpowiedziała, że ok. 6.000 zł. 

 

Radny Tadeusz Oryl - zwrócił się do projektodawcy, żeby w przyszłości unikać zapisów 

typu "pozostała działalność", "zakup usług pozostałych". Takich zapisów jest bardzo dużo. 

W jakim procencie zostały zrealizowane wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych  - 

współfinansowanie i realizowanych ze środków funduszy strukturalnych , Funduszy 

Spójności oraz z funduszy unijnych finansujących Wspólną Politykę Rolną? Jaka jest 

różnica - między "wydatkami inwestycyjnymi" a "wydatkami na zakupy inwestycyjne"? 



 
Pani Skarbnik - wyjaśniła, że zapisy znajdujące się w uchwale wynikają z rozporządzenia 

i innego zapisu być nie może. Samo brzmienie paragrafów jest ustalone przez Ministra 

Finansów. Zakup inwestycyjny to jest np.  zakup komputera. Natomiast realizacja  

inwestycji obejmuje budowę kanalizacji, budowę drogi itp. W zakupach usług mieszczą się 
np. wywozy nieczystości , oświetlenie uliczne. 

 
Burmistrz Miasta - dodał, że projekty budżetu w Dęblinie są szczegółowo opisywane. 

Jeżeli chodzi o realizację zadań finansowanych z funduszy Unijnych w tej chwili 

realizowany jest projekt przy SP ZOZ-ie na zakup doposażenia, projekt - Miejskie Centrum 

Informacji na dworcu PKP. Te wszystkie projekty są w trakcie realizacji. Ich finansowanie 

wygląda w ten sposób, że 15 % - to jest udział własny miasta, 10% - udział budżetu 

państwa i 75% - finansowanie z funduszy strukturalnych. Projekty dofinansowane  

z funduszy strukturalnych realizowane są w ten sposób, że najpierw są płacone faktury  

a dopiero później otrzymuje się refundację. 
 
Radny Tadeusz Oryl - powiedział, że nie jest usatysfakcjonowany tymi wyjaśnieniami. 

Dodał, że warto byłoby powołać specjalną komisję, która by stwierdziła jaka jest kondycja 

finansowa miasta. 

 
Radny Waldemar Chochowski - zabrał głos w sprawie zasadności budowy hali 

widowiskowo - sportowej. Zamiast budowy hali opowiedział się za rozbudową obiektów 

sportowych przy szkołach, zwłaszcza przy Zespole Szkół Ogólnokształcących. 

 

Radny Waldemar Potyra - poparł wypowiedź radnego Oryla, żeby zapisy w budżecie 

były bardziej czytelne oraz żeby powołać komisję, która by stwierdziła "na czym Pan 

Burmistrz siedzi". 

 
 Burmistrz Miasta - odpowiedział, że mniej więcej wie, na czym stoi. W sprawozdaniu z 

wykonania budżetu będzie doskonale wszystko widać. Zdaniem Burmistrza należy się 
skupić na tym, co będzie, a nie co było.  

 

Jednogłośnie (13 głosami "za") przy 13 radnych obecnych na sali obrad Rada podjęła 

uchwałę Nr IV/16/2006 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin na 

2006 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 4b  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 
opłat administracyjnych za czynności urzędowe. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu przedstawił Burmistrz 
Miasta - Stanisław Włodarczyk, który poinformował, że uchwała Rady z 2002 r. 

dotyczyła ustalenia opłaty za wydawanie wypisów i wyrysów z miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. Od 1.01.2007 r. wchodzi w życie znowelizowana 

ustawa o opłacie skarbowej, która obejmuje swoją treścią również opłaty z tytułu wypisów 

i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, w związku z czym 

nie może funkcjonować  uchwała Rady ustalająca tego typu opłaty. 

 
Radny Krzysztof Karbowski - zapytał, czy na dzień 1.01.2007 gmina będzie  

w posiadaniu znaczków skarbowych i czy nie wykupione znaczki będzie mogła zwrócić? 



 

Pani Skarbnik - poinformowała, że niewykorzystane znaki skarbowe zostaną zwrócone do 

banku. 

 

Jednogłośnie (13 głosami "za") przy 13 radnych obecnych na sali Rada podjęła uchwałę  
Nr IV/17/2006 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie opłat administracyjnych za 

czynności urzędowe. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5  
Wręczenie złotego medalu za zasługi dla obronności kraju dla Pani 
Jadwigi Tkaczyk. 
 
W tym punkcie porządku obrad mjr Bogusław Owczarz - zastępca Komendanta WKU 

Puławy wręczył pani Jadwidze Tkaczyk - Złoty medal za zasługi dla obronności kraju, 

przyznany decyzją Ministra Obrony Narodowej. 

 

Przewodniczący Rady i Burmistrz Miasta - złożyli Pani Jadwidze Tkaczyk gratulacje, 

wręczyli upominek oraz kwiaty. 

 

Ad. pkt 6  
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński 
zamknął IV sesję Rady i zaprosił wszystkich na spotkanie noworoczne do Sali Ślubów 

Ratusza. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała: 

 

K. Rybicka 


